
Referat for bestyrelsesmøde 23. oktober 2023 

på Landsevej 19. 

Tilstede: Thomas, Christian, Benjamin, Flemming, Karen, Hanne og Vibeke 

Punkt 1: Konstituering:   

Bestyrelsesformand: Thomas. Registres i CVR. Næstformand: Benjamin. Kassér: Flemming skal registreres 
som kassér i banken. Evt. en ide at 3 mennesker er tilknyttet banken. Flemming finder ud af det med 
banken. 

Punkt 2: Hjemmesiden: I følge Puk er der tekniske udfordringer Benjamin spørger sin kontakt om 
vedkommende kan give et tilbud på at ordne hjemmesiden. Datamigration til tidssvarende. 

Punkt 3: Brugsret /ejendomsret:  Forslag, at vi beskriver hvad der er nu efter gældende regulativ som er 
beskrevet i tidligere beslutning fra en tidligere generalforsamling.  Karen undersøger det.  

Punkt 4: Regulativ: Bestyrelsen er ikke pålagt at komme med nogle ændringsforslag. På sidste 
generalforsamlingen er besluttet at alle medlemmer kan komme med ændringsforslag inden 1. feb ´24. Så 
har bestyrelsen mulighed fir at behandle det inden den generalforsamling til afstemning. 

Punkt 5: Hvordan vil bestyrelsen arbejde:  

Vi vil gerne arbejde for at søen har det godt og der tages sociale tiltag. 

Der er en forretningsorden for bestyrelsen: Flemming rundsender den til bestyrelsen. 

Møder mindst 4 gange om året. 

Kommunikation:  Christian har delt Googledrev med bestyrelsen, så kan vi skrive derigennem. 

Ide: Årskalender eksempelvis med 3 aktiviteter. Gerne hvor alle kan melde sig til at arrangere: Krebs, Slå 
katten af tønden, gløgg og æbleskiver, tur´de, bådebro, regatta. Vi sender opfordring til at komme med 
initiativer. Hanne vil gerne være aktivitetskalender bestyrer, så kontakt Hanne med jeres gode initiativer på 
Hannesiersen@gmail.com 

Ide: Facebookgruppe: Søren og Vibeke er så småt i gang. 

Husk: Referatet for ekstra ekstra  generalforsamlingen skal være uden den 10. november og vedhæftet 
varet fra miljøstyrelsen. Christian deler det så det kan komme ud. Deadline for Christian 29/10 svar 
inden5/11, derefter sendes til Puk. Flemming adviserer Puk. 

Husk: Opfyldning på Rudesøvej 13 er planen 1/11. Bøgetræ har de fået lov til at beskære af statsskovene. 
Christian skriver til dem så de lige vender det med bestyrelsen, som repræsenterer for ejerne. 

Husk: Vi er tilbudt en fejemaskine fra Else og Claus. Vi mangler et sted den skal være.  Christian spørger Ole 
Palm om den må stå der. Benjamin har en bærbar fejemaskine. 

Materialer fra nabosøen til søen til lån mod opbevaring: Tidligere har der være talt om at bygge et skur på 
en af fællesgrundene. Umiddelbart tænker vi, at hvis nogen vil lægge hus til, vil det være fint, da vi ikke 
umiddelbart tænker det skal bruges fællesareal til det. 

Næste møde: 8 feb 2024 hos Thomas. Som hørt af Vibeke. 


